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Protokół Nr X/2025 

X Sesji Rady Powiatu Wołowskiego 

z dnia 31 marca 2025 r. w godz. 11.00 – 16.20 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

X Sesja Rady Powiatu Wołowskiego odbyła się w dniu 31 marca 2025 r. w sali sesyjnej Starostwa 

Powiatowego w Wołowie, pl. Piastowski 2, w godz. 11.00 – 16.20. 

Obrady X Sesji Rady Powiatu Wołowskiego otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Rafał Zając. 

 

W obradach Rady uczestniczyli: 

Pan Konrad Buczek – Skarbnik Powiatu, 

Pan Marcin Cichy – radca prawny, Obsługa Prawna Starostwa, 

Pani Anna Mądrzycka – Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich, 

Pani Katarzyna Fęglerska – Kierownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, 

Pani Stanisława Mrozek – Przewodnicząca Powiatowej Rady Seniorów w Wołowie, 

Pani Małgorzata Tkaczyk – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wołowie, 

Pan Robert Stępień – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wołowie, 

Pan Jacek Gregor – Komendant Powiatowy Policji w Wołowie, 

Pan Jarosław Nadwodny – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wołowie, 

Pan Bartosz Granat – Prezes Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie sp. z o.o. w 

restrukturyzacji,  

Pan Jerzy Pałys – Zarządca Sądowy Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie sp. z o.o. w 

restrukturyzacji. 

 

Przewodniczący powitał uczestników obrad X Sesji. Zarządził sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w Sesji 

uczestniczy 17 radnych. 

 

Zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyło 17 radnych: 

1. Rafał Zając – Przewodniczący  

2. Stanisław Borkowski 

3. Rafał Borzyński 

4. Marek Cukrowski 

5. Janusz Dziarski 

6. Paweł Gołąb 

7. Beata Gryga 

8. Jarosław Iskra 

9. Jan Janas 

10. Witold Krochmal 

11. Artur Kulesz 

12. Agnieszka Łukaszewska 

13. Paweł Pirek 

14. Barbara Rabiega 

15. Bohdan Stawiski 

16. Józef Szumilas 

17. Katarzyna Uran 

 

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący nadmienił, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do radnych o 

uwagi do proponowanego porządku obrad.  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu nr IX/25. 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa publicznego w roku 2024. 

7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej z realizacji zadań w 2024 

roku. 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2025 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych w granicach administracyjnych 

Powiatu Wołowskiego. 

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które 

przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

2025 r. 

12. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

13. Informacja n/t bieżącej działalności Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie spółka z o.o. 

w restrukturyzacji. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Wolne głosy, komunikaty. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła proponowany porządek obrad. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr IX/25. 
 

Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem o uwagi do protokołu nr IX/25. 

 

r. K. Uran nawiązała do słów Przewodniczącego Rady R. Zająca podczas ubiegłej Sesji Rady Powiatu 

Wołowskiego, które zapewniały, iż jej stanowisko w sprawie podniesienia diet radnym powiatu 

wołowskiego zostanie dołączone do przedmiotowego protokołu. Zwróciła się z prośbą o dopisanie do 

protokołu na stronie 5 informacji, iż r. K. Uran został odebrany głos tuż przed ogłoszeniem przerwy oraz 

o dołączeniu do protokołu stanowiska, które zostało złożone tego samego dnia na piśmie, w miejscu po 

wznowieniu obrad. Nadmieniła, iż w chwili obecnej ww. stanowisko nie jest widoczne w protokole nr 

IX/25. 
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Przewodniczący zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołu nr IX/25 wraz z uwzględnieniem 

zmian zaproponowanych przez r. K. Uran.   

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr IX/2025 wraz z uwzględnieniem zmian zaproponowanych przez r. K. Uran.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół nr IX/25 wraz z uwzględnieniem zmian 

zaproponowanych przez r. K. Uran. 

 

Ad 4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż w minionym okresie nie wpłynęły żadne zgłoszenia do wystąpienia w 

ramach wniosków i oświadczeń obywatelskich. 

 

Wobec braku wniosków i oświadczeń przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

P. Starosta J. Janas poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

r. M. Cukrowski odniósł się do kwestii nieodpłatnego przekazania mienia ruchomego, stanowiącego 

własność Powiatu Wołowskiego na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Wołowie, zawartej w 

sprawozdaniu Zarządu Powiatu Wołowskiego. Wobec tego zwrócił się z prośbą o przybliżenie majątku 

ruchomego oraz w jakiej skali finansowej zostanie dokonane powyższe zadanie. 

P. Starosta J. Janas wyraził chęć przekazania r. M. Cukrowskiemu wykazu wszystkich rzeczy, narzędzi 

oraz sprzętu, przekazanych na rzecz ZDP w Wołowie. Nadmienił, iż w większości są to rzeczy stare, 

kwalifikujące się do remontu. Następnie wymienił przekazane na rzecz ZDP w Wołowie sprzęty w roku 

bieżącym. Poinformował o przygotowanym przetargu na 6- osobowy samochód, gdyż aktualne 

samochody, będące w posiadaniu ZDP w Wołowie są wieloletnie. Zwrócił się z prośbą do P. Skarbnika o 

przybliżenie wartości wcześniej wymienionych sprzętów. 

P. Skarbnik przedstawił wartość ww. sprzętów, przekazanych na rzecz ZDP w Wołowie. 

r. J. Szumilas odnosząc się do sprawozdania Zarządu Powiatu Wołowskiego zapytał o zmiany w 

Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Wołowie. Zwrócił się z prośbą o dostarczenie 

ww. materiału drogą elektroniczną w momencie, gdy zmiany są zbyt obszerne.  

P. Starosta J. Janas odparł, iż Regulamin Organizacyjny Starostwa Powiatowego w Wołowie znajduje się 

na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Powiatu Wołowskiego. Następnie pokrótce omówił zmiany, 

wprowadzone do ww. regulaminu. 
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r. J. Dziarski zwrócił się z prośbą o podanie okoliczności, które spowodowały, iż Powiat Wołowski nie 

otrzymał żadnych środków w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: P. Starosta J. Janas, r. J. Dziarski. 

r. J. Szumilas zapytał o przedmiot spotkań posiedzeń wspólników PCM w Wołowie. 

P. Starosta J. Janas przedstawił przedmiot spotkań posiedzeń wspólników PCM w Wołowie. Nadmienił, 

iż Prezes PCM w Wołowie będzie uczestniczył w dzisiejszym posiedzeniu Sesji Rady Powiatu 

Wołowskiego i szczegółowo omówi bieżącą działalność PCM w Wołowie. 

r. J. Szumilas zapytał jakie uchwały nie zostały podjęte przez wspólników PCM w Wołowie.  

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: P. Starosta J. Janas, r. J. Szumilas. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa publicznego w roku 

2024. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do radnych 

o zadawanie pytań.  

 

P. J. Gregor – Komendant Powiatowy Policji w Wołowie zabrał głos celem zwrócenia uwagi na istotne 

kwestie dotyczące potrzeby uzupełnienia stanu wakatowego. Przedstawił ilość stanowisk, które w chwili 

obecnej nie zostały obsadzone. Zwrócił się do radnych o przekazywanie powyższych informacji, aby 

uzupełnić braki kadrowe. Następnie poinformował o pracach wykonanych przez KPP w Wołowie w roku 

ubiegłym.   

 

r. P. Pirek zwrócił się z prośbą do P. J. Gregora o zwiększenie patroli policyjnych na drodze w gminie 

Brzeg Dolny, na odcinku Żerków – Radecz – Jodłowice. Przedstawił problemy oraz ich skutki, 

pojawiające się na ww. drodze.  

 

P. J. Gregor poinformował o Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa, która umożliwia anonimowe 

zgłoszenie tego typu incydentów mających wpływ na zagrożenie bezpieczeństwa. Jednocześnie omówił 

proces odbierania powyższych zgłoszeń oraz kroki dalszego postępowania, które podejmuje Policja 

celem rozwiązania spraw. 

 

r. J. Szumilas podziękował za każdy patrol policyjny, zwłaszcza ze strony wydziału ruchu drogowego w 

terenie zabudowanym. Zaznaczył tym samym problem przekraczania dopuszczalnej prędkości w terenach 

zabudowanych przez kierowców. Do takich zdarzeń dochodzi chociażby przy ul. Naborowskiej w Brzegu 

Dolnym oraz w Bukowicach. Następnie zaznaczył brak wyznaczonego przejścia dla pieszych w 

miejscowości Bukowice mimo konieczności przejścia na drugą stronę ulicy celem dotarcia do przystanku 

autobusowego z którego korzystają mieszkańcy. Odparł, iż mieszkańcy Bukowic zgłaszają sygnały w 

ww. sprawie do Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. Zwrócił się z prośbą o szczególny nadzór nad 

powyższymi problemami. 

 

P. J. Gregor odparł, iż należy złożyć wniosek z prośbą o opinię w kontekście powstania przejścia dla 

pieszych w miejscowości Bukowice. Zapewnił, iż wraz z Naczelnikiem Wydziału Ruchu Drogowego uda 

się na miejsce celem oglądu sytuacji. Zagwarantował, iż powyższy wniosek zostanie rozpatrzony 

pozytywnie z uwagi na poprawę bezpieczeństwa pieszych, będących pod szczególną ochroną 

policjantów. Poinformował o zmieniających się przepisach karnych na terenie kraju w kontekście 

ochrony pieszych. 
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r. P. Pirek zapytał jak prezentuje się praca policjantów KPP w Wołowie na tle jednostek województwa 

dolnośląskiego. 

 

P. J. Gregor omówił wyniki pracy osiągane przez policjantów KPP w Wołowie na tle jednostek 

województwa dolnośląskiego. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej z realizacji zadań w 2024 

roku. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do radnych 

o zadawanie pytań. 

P. J. Nadwodny przedstawił zadania zrealizowane przez Komende Powiatową PSP w Wołowie w roku 

2024 w porównaniu do powiatów ościennych.  

r. J. Szumilas poinformował o złożonym, w imieniu mieszkańców Bukowic wniosku o szczególny nadzór 

zakładów SungEel w bukowickiej strefie przemysłowej w zakresie PPOŻ ze względu na wydarzenia, 

które miały miejsce w ubiegłym roku. 

P. J. Nadwodny zapewnił, iż nadzór nad ww. zakładem zostanie uwzględniony w tegorocznym planie 

kontroli Komendy Powiatowej PSP w Wołowie.  

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały droga elektroniczną. Następnie przekazał 

głos P. Skarbnikowi celem omówienia projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję Budżetu, 

Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska.  

 

P. Skarbnik poinformował, iż przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką został przedstawiony 

podczas połączonego posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu oraz 

Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. Następnie omówił autopoprawkę do 

przedmiotowego projektu uchwały. Zwrócił się do radnych o zadawanie pytań.  

 

Przewodniczący poinformował o kolejności głosowania nad powyższym projektem uchwały.  

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania nad przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego wraz z autopoprawką. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2025 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały droga elektroniczną. Następnie przekazał 

głos Panu Skarbnikowi celem omówienia projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję Budżetu, 

Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. 

 

Pan Skarbnik przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, uwzględniając zmiany wynikające z 

autopoprawki. 

Uchwała wprowadza zwiększenie dochodów o kwotę 7 536 732,80 zł oraz wydatków o kwotę 13 237 

732,80 zł. 
1. Zaplanowane dochody zostały zwiększone o kwotę 7 536 732,80 zł, w tym m.in.: 

a) zwiększenia dochodów z tytułu środków otrzymanych z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych o kwotę 8 355 293,98 zł, 

b) zmniejszenia dochodów z tytułu Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg o kwotę 1 744 235,00 zł, 

c) zwiększenia dochodów z tytułu realizacji projektu PEUG II o kwotę 234 943,00 zł, 

d) zwiększenia dochodów z tytułu subwencji na podwyżki dla kadry pedagogicznej 428 168,00 zł, 

e) zwiększenie dochodów z tytułu realizacji projektów współfinansowanych z budżetu środków 

europejskich o kwotę 86 608,98 zł, 

f) zwiększenia dochodów na podstawie pisma Wojewody Dolnośląskiego dla KP PSP o kwotę 41 000,00 

zł, 

g) zwiększono dochody z Funduszu Pracy o kwotę 13 063,50 zł, 

h) zwiększono dochody o kwotę 5 000,00 zł z tytułu otrzymanej darowizny na rzecz jednostki 

organizacyjnej. 

 

Zaplanowane zwiększenie planu wydatków w kwocie 13 237 732,80 zł przeznaczono m.in.: 

a) w ramach wydatków majątkowych (po zmianach), przeznaczono na realizację inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych: 

- Przebudowa i remont drogi powiatowej nr 1284 D Wołów – Gródek: 6 000 000,00 zł, 

- Budowa chodnika w kierunku miejscowości Piotroniowice: 886 500,00 zł, 



str. 7 
 

- Modernizacja dróg powiatowych w Powiecie Wołowskim wraz z nadzorem inwestycyjnym (Edycja 

2/2021/8676/Polski Ład): 18 854 356,10 zł, 

- Budowa i przebudowa dróg na terenie Powiatu Wołowskiego 332 809,00 zł, 

- Doposażenie w sprzęt Zarząd Dróg Powiatowych w Wołowie: 345 000,00 zł. 

b) w ramach wydatków majątkowych (po zmianach), przeznaczono na realizację dokumentacji 

projektowych: 

- Budowa ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi powiatowej nr 1284 D Wołów – Garwół: 280 000,00 

zł, 

- Budowa chodnika w miejscowości Stary Wołów 100 000,00 zł, 

- Przebudowa drogi powiatowej nr 1289 D ul. Marii Skłodowskiej - Curie w Wołowie i drogi powiatowej 

nr 1290D w Piotroniowicach: 95 000,00 zł.  

c) zwiększono wydatki dla Zarządu Dróg Powiatowych na zadania bieżące o kwotę 56 000,00 zł, 

d) zwiększono wydatki z zakresu geodezji i kartografii o łączną kwotę 462 067,00 zł, w tym 382 067,00 

zł na modernizację i rozbudowę systemów dziedzinowych w ramach projektu Platformy Elektronicznych 

Usług Geodezyjnych PEUG II, 

e) zwiększono plan wydatków starostwa powiatowego o kwotę 83 881, 89 zł, w tym m.in. 30 000,00 zł na 

zakup usług pozostałych, 29 000,00 zł na zakup materiałów i wyposażenia oraz 14 000,00 zł na wydatki 

niekwalifikowalne (wkład własny) w ramach projektu Cyberbezpieczny Powiat, 

f) w ramach przesunięć w ramach klasyfikacji budżetowej przeznaczono kwotę 19 000,00 zł na 

zagospodarowanie terenu przy budynku Starostwa Powiatowego w Wołowie,  

g) zwiększenia planu wydatków na podstawie pisma Wojewody Dolnośląskiego dla KP PSP o kwotę 41 

000,00 zł, 

h) na podstawie wniosków kierowników placówek oświatowych zwiększono wydatki w łącznej 

wysokości 1 070 384,83 zł, w tym na realizowane projekty współfinansowane ze środków zewnętrznych 

792 216,83 zł. Pozostałe zwiększenie dotyczy przeznaczenia środków subwencji na częściowe 

sfinansowanie podwyżek kadry pedagogicznej, 

i) na pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zwiększono o kwotę 13 063,50 zł na podstawie 

pisma Wojewody Dolnośląskiego na dofinansowanie wynagrodzeń rodzin zastępczych. 

 

Pozostałe zmiany dotyczą zmian w planach finansowych jednostek organizacyjnych. 

 

Członek Zarządu R. Borzyński wypowiedział się n/t zamknięcia niezwykle kłopotliwego tematu dla 

Powiatu Wołowskiego w związku z zabezpieczeniem środków na inwestycję drogi Wołów – Gródek. 

Poinformował o próbach przekonania poprzedniego Zarządu Powiatu Wołowskiego w kontekście 

pozostawienia środków z Polskiego Ładu na remont ww. drogi. Podkreślił o licznych uszkodzeniach 

pojazdów, przejeżdżających po ww. odcinku drogi. Wyraził nadzieję na zabezpieczenie środków w dniu 

dzisiejszym aby w ciągu najbliższych tygodni ogłosić przetarg i zrealizować ww. inwestycję do końca 

bieżącego roku.  

 

Dyskusja n/t dróg powiatowych W dyskusji wzięli udział: r. P. Pirek, P. Starosta J. Janas, Członek 

Zarządu R. Borzyński, r. M. Cukrowski, Pan Skarbnik, r. K. Uran, Członek Zarządu B. Stawiski, r. S. 

Borkowski. 

 

W trakcie dyskusji P. Starosta J. Janas nawiązując do kwestii pozyskiwania środków zewnętrznych na 

remonty dróg powiatowych zaznaczył, iż w wyniku powodzi w roku 2024 środki pieniężne przekazywane 

są na południe Polski do gmin i powiatów, które poniosły największe skutki klęski żywiołowej. Udział w 

Konwencie Powiatów Województwa Dolnośląskiego pozwolił na zdobycie powyższych informacji. 

Nadmienił o prośbach w kontekście utworzenia programu odnośnie dróg. Poinformował o planowanej 

inwestycji na terenie Brzegu Dolnego na rok 2026. 

 

Członek Zarządu B. Stawiski odnosząc się do wypowiedzi Pana Starosty J. Janasa n/t przekazywanych 

środków w kierunku południowej Polski odparł, iż wg. Polityki władz województwa dolnośląskiego 

Powiat Wołowski w żaden sposób nie jest dyskryminowany, gdyż otrzymuje wparcie ze strony Marszałka 

oraz Wicemarszałka Województwa Dolnośląskiego. W chwili obecnej Wicemarszałek Województwa 

Dolnośląskiego przekazuje środki na remonty dróg wojewódzkich na terenie powiatu wołowskiego, 
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chociażby w Starym Wołowie. Poinformował o pozostałych drogach wojewódzkich na terenie powiatu, 

które zostaną wyremontowane. Nadmienił, iż duże środki województwa dolnośląskiego inwestowane są 

także w rozwój kolei. Wspomniał o wyrażaniu wdzięczności za otrzymywane środki oraz inwestycje 

względem powiatu wołowskiego oraz jego gmin. 

 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: Pan Starosta J. Janas, Członek Zarządu B. Stawiski. 

 

Przewodniczący zabrał głos celem podsumowania wcześniejszych dyskusji. Wyraził słowa uznania dla 

Zarządu Powiatu Wołowskiego, Pana Starosty J. Janasa, Pana Skarbnika oraz komisjom w kontekście 

wygenerowania środków na remont drogi Wołów – Gródek. W związku z tym zwrócił się w imieniu 

mieszkańców z prośbą do Pani M. Hołówki – Dyrektor ZDP w Wołowie o jak najszybsze rozstrzygnięcie 

procedury konkursowej celem rozpoczęcia prac na terenie ww. drogi powiatowej.  

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Autopoprawka. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w 

sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2025 rok. 

 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały z uwzględnieniem autopoprawki. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 

2025 rok wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwalę w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego 

na 2025 rok wraz z autopoprawką. 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych w granicach administracyjnych Powiatu 

Wołowskiego. 

Przewodniczący poinformował, iż materiały zostały dostarczone drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 
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Przewodniczący poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję Budżetu, 

Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. 

W tym miejscu Pani Wicestarosta B. Gryga opuściła posiedzenie. 

Pani M. Hołówka – Dyrektor ZDP w Wołowie przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Odczytała i omówiła zaproponowane wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

powiatowych w granicach administracyjnych Powiatu Wołowskiego. 

r. W. Krochmal odnosząc się do zaproponowanych stawek nadmienił o zachowaniu ostrożności w 

kontekście firm, które o te opłaty wnoszą. Zaznaczył, iż powyższe stawki dotyczą m2 zajętej 

powierzchni. W tym przypadku należałoby oszacować wpływ na koszt wykonania danej inwestycji. 

Zwrócił się z pytaniem o ilość czasu zajęcia pasu drogowego na terenie drogi powiatowej Wołów – 

Gródek. 

Dyskusja n/t ww. stawek opłat. W dyskusji wzięli udział: Pani M. Hołówka, r. W. Krochmal, r. P. Pirek, 

Przewodniczący Rady R. Zając, Członek Zarządu R. Borzyński, Pan Starosta J. Janas, Pan Skarbnik. 

r. S. Borkowski zwrócił się z prośbą o interwencję w sprawie zapadniętej oraz nieoznaczonej studzienki 

podprowadzającej wodę w miejscowości Orzeszków. 

P. M. Hołówka odparła, iż przyjrzy się powyższej sprawie. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych w granicach administracyjnych Powiatu Wołowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Beata Gryga 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych”, 

braku głosów „wstrzymujących się i 1 brakiem głosu” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący poinformował, iż 1 brak głosu wynika z chwilowej absencji Pani Wicestarosty B. Grygi. 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na 

które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2025 r. 

Przewodniczący poinformował, iż materiały zostały dostarczone drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 
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Przewodniczący poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję Zdrowia, 

Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu oraz Komisję Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska. 

W tym miejscu Pani Wicestarosta B. Gryga wróciła na posiedzenie. 

Pan R. Stępień – Dyrektor PUP w Wołowie przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Omówił 

formy zadań, na które przeznaczone zostaną środki z PFRON-u wraz z wysokością kwot, 

zaproponowanych przez PUP w Wołowie na ich realizację. Zaznaczył, iż nie są to jedyne środki, gdyż 

osoby niepełnosprawne mają możliwość skorzystania z innych form pozyskiwania środków, tak jak w 

przypadku pozostałych osób bezrobotnych. Przedstawił sytuacje związane z wydatkowaniem powyższych 

środków w przeszłości. Poinformował, z czym wiąże się zatrudnienie osób niepełnosprawnych. 

Pani M. Tkaczyk – Kierownik PCPR w Wołowie zabrała głos i omówiła formy zadań, na które 

przeznaczone zostaną środki z PFRON-u wraz z wysokością kwot, zaproponowanych przez PCPR w 

Wołowie na ich realizację. Przedstawiła wysokość kwoty na podstawie złożonych wniosków przez osoby 

niepełnosprawne. Zaznaczyła, iż w roku bieżącym wysokość kwoty, przeznaczonej na realizację ww. 

zadań jest stosunkowo niska. 

Członek Zarządu R. Borzyński zapytał z czego wynika zmniejszona kwota na realizację powyższych 

zadań oraz jak wygląda to w porównaniu do innych powiatów. 

Pani M. Tkaczyk odparła, iż kwota dla określonych powiatów przyznawana jest na podstawie 

rozporządzenia w sprawie algorytmu przyznawania środków z PFRON-u. Przedstawiła wytyczne brane 

pod uwagę w kontekście wysokości przyznawanych środków. Wspomniała, iż ilość wydanych orzeczeń 

w tym roku była podobna jak w roku poprzednim. W związku z czym nie jest w stanie określić z czego 

wynika wysokość kwoty przyznanych środków w roku bieżącym. 

r. P. Pirek zapytał czy określone w projekcie uchwały zadania zostaną zrealizowane w mniejszym 

zakresie bądź wcale. 

Pani M. Tkaczyk odparła, iż wszystkie zadania zostaną zrealizowane. Podkreśliła, na jakie zadanie 

zostanie przeznaczona mniejsza kwota. Przedstawiła także wysokość kwoty na realizację ww. zadań w 

roku ubiegłym. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które 

przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie określenia zadań, 

na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2025 r. 
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Ad 12. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Przewodniczący poinformował, iż materiały zostały dostarczone drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Przewodniczący poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję Zdrowia, 

Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 

Pani K. Fęglerska – Kierownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem. Omówiła konieczność podjęcia niniejszej uchwały wraz z wprowadzonymi 

zmianami w przepisach. Wymieniła placówki niepubliczne, dotowane przez Powiat Wołowski. 

Poinformowała, iż zmiany w dotacji dotyczą głównie osób niepełnosprawnych. Przedstawiła zmiany w 

powyższych dotacjach oraz czynniki wpływające na ich wysokość dla uczniów lub słuchaczy z 

niepełnosprawnościami sprężonymi lub autyzmem, w tym zespołem Aspergera. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Przewodniczący zarządził przerwę w obradach do godziny 13.00. 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Ad 13. Informacja n/t bieżącej działalności Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie spółka z 

o.o. w restrukturyzacji. 

Przewodniczący powitał Prezes PCM w Wołowie – Pana Bartosza Granata oraz Zarządcę Sądowego 

PCM w Wołowie – Pana Jerzego Pałysa. Następnie poinformował o kolejności przedstawiania informacji 

n/t bieżącej działalności spółki przez ww. gości. Dodał, iż wszelkie pytania oraz rozmowy w temacie 

odbędą się po prezentacjach. 

Pan B. Granat – Prezes PCM w Wołowie za pomocą prezentacji multimedialnej przedstawił informację 

n/t działalności PCM w Wołowie, w oparciu o dane statystyczne. W pierwszej kolejności omówił 

poszczególne oddziały szpitalne wraz z liczbą osób hospitalizowanych, także w latach poprzednich wraz 

z podziałem terytorialnym, wykonaniem kontraktów na tle wszystkich 12 miesięcy, złożonymi 

wnioskami oraz wynikami finansowymi na przestrzeni poprzednich lat. Poinformował o planach 

względem funkcjonowania oddziału rehabilitacji neurologicznej. W następnej kolejności odniósł się do 
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tematu restrukturyzacji, przedstawiając i omawiając wyniki finansowe, koszty operacyjne, przychody, 

średnioroczne zatrudnienie, dopłaty od wspólników, zadłużenie spółki. Jednocześnie poinformował o 

złożonym wniosku w dniu 28 lutego 2025 r., dotyczącym umorzenia postepowania restrukturyzacyjnego.  

Pan J. Pałys – Zarządca Sądowy PCM w Wołowie w pierwszej kolejności odniósł się do tematu 

restrukturyzacji. Potwierdził a następnie szczegółowo omówił złożenie wniosku dot. umorzenia 

postępowania restukturyzacyjnego przez Pana B. Granata. Przedstawił swój punkt widzenia względem 

umorzenia postępowania restrukturyzacyjnego spółki PCM w Wołowie. Następnie za pomocą 

przygotowanych pisemnych materiałów przedstawił radnym zbiorcze zestawienie wpływów i wydatków 

PCM w Wołowie w toku sanacji z każdego miesiąca, poruszając jednocześnie temat zadłużenia ww. 

spółki. Omówił realną sytuację ww. spółki na podstawie wysokości środków, znajdujących się na 

rachunku lokacyjnym, będących jednocześnie zabezpieczeniem wierzycieli na okoliczność wykonywania 

układu, gdyby został zawarty w postępowaniu restrukturyzacyjnym lub w momencie wyjścia z 

restrukturyzacji. Spółka PCM w Wołowie za pomocą ww. środków będzie w stanie spłacić wszystkich 

wierzycieli z wyjątkiem ZUS-u. Zaznaczył, iż na dzień dzisiejszy w obrębie działań postępowania 

restrukturyzacyjnego realnie zostały zgromadzone środki, pozwalające sądowi na prawdopodobne 

umorzenie ww. postepowania oraz na spłatę wszystkich wierzycieli. Nadmienił, iż w dniu 

prawomocności postanowienia sądu o umorzeniu postępowania restrukturyzacyjnego wierzyciele spółki 

mają prawo wystąpić do sądu restrukturyzacyjnego o wyciąg ze spisu wierzytelności. W związku z czym 

wierzyciel ma prawo domagać się zapłaty całej swojej wierzytelności, ustalonej w spisie wraz z 

odsetkami za minione dwa lata. Natomiast to zobowiązanie jest zabezpieczone na rachunkach bankowych 

PCM w Wołowie. Następnie przytoczył temat zobowiązania spółki względem ZUS-u, omawiając jego 

kwotę oraz możliwy sposób jej spłaty. Zwrócił tym samym uwagę na co w chwili obecnej zobowiązuje 

się ZUS, uwzględniając przy tym punkt widzenia ze strony sądu. Na podstawie ww. zobowiązania 

przedstawił ewentualne wątpliwości, które może mieć sąd. Odnosząc się do zgromadzonych środków na 

rachunkach spółki, mimo spłat ZUS-u oraz inwestycji przeprowadzonych w toku postępowania 

restrukturyzacyjnego, przedstawił kwotę, którą wpłacili wspólnicy, zaznaczając tym samym, iż jest to 

problem, z którym zmierzy się sąd restrukturyzacyjny we Wrocławiu, ewentualnie umarzając 

postępowanie restrukturyzacyjne. W następnej kolejności uzasadnił poparcie wniosku o umorzenie ww. 

postepowania wraz z ewentualnymi scenariuszami, które mogą wydarzyć się w momencie ugody z ZUS-

em. Przedstawione sytuacje miały miejsce już podczas sanacji spółki, w związku z czym nie można 

wykluczyć tego, że pojawią się one ponownie, po umorzeniu postępowania restrukturyzacyjnego. 

Poinformował i omówił wątpliwości względem ww. wniosku, zaznaczając, że spółka jest w stanie sobie z 

tym poradzić. Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan J. Pałys podsumował poruszane wcześniej tematy, 

jednocześnie informując w jakim kierunku obecnie podąża ww. spółka w kontekście porozumienia z 

ZUS-em. Zaznaczył, iż jego rola w postępowaniu restrukturyzacyjnym ma na celu ochronę wierzycieli. 

W związku z powyższym, odnosząc się do punktu widzenia ze strony wierzycieli, sytuacja względem 

spłaty zobowiązań wraz z odsetkami jest rozwiązaniem dobrym i racjonalnym z punktu widzenia spółki 

PCM w Wołowie. 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy w obradach. 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. Zarządził ponowne sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w 

Sesji uczestniczy 17 radnych.  

r. W. Krochmal podziękował Zarządcy Sądowemu PCM w Wołowie – Panu J. Pałysowi za poparcie 

wniosku, dotyczącego umorzenia postępowania restrukturyzacyjnego. Uważa, iż jest to bardzo dobry 

sygnał, wpływający na prognozę funkcjonowania spółki. Nadmienił, iż tylko za pomocą współpracy osób 

zarządzających można uzyskać pożądane efekty. Wyraził zdanie n/t niepłacenia zobowiązań. Zaznaczył 

widoczną nić porozumienia pomiędzy Prezesem PCM a Zarządcą Sądowym PCM w Wołowie, co daje 

tym samym nadzieję na stopniowe wyjście z kryzysu. Scenariusz przedstawiony przez Pana J. Pałysa, 

który może nastąpić w momencie umorzenia postępowania restrukturyzacyjnego jest jak najbardziej 

możliwy, natomiast jego wybór zależny będzie od strategii rządu. Opierając się na doświadczeniach 

względem oddłużania służby zdrowia nadmienił, iż kierunek, w którym zmierza spółka PCM w Wołowie 
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jest dobry, w związku z czym należy go kontynuować a wsparcie ze strony wspólników zostanie w miarę 

możliwości zapewnione.  

r. A. Kulesz odniósł się do tematu oddłużania szpitali, w oparciu o procedury i kody, implikujące płacenie 

przez NFZ. Przedstawił politykę stosowaną względem łóżek krótkoterminowych, która skutkuje tym, że 

powiaty bądź gminy zastanawiają się nad pozyskaniem pieniędzy celem oddłużenia. Należałoby 

zastanowić się nad budowaniem zupełnie innej linii politycznej względem służby zdrowia. Przy dobrze 

funkcjonującym POZ oraz po przyjrzeniu się internie, procedurom i kodom m.in. ICD- 10, pozwoliłoby 

to na długoterminowe zaopatrzenie. Nadmienił, iż należałoby rozmawiać o zupełnie innym rozwoju 

służby zdrowia w powiecie wołowskim.  

Członek Zarządu R. Borzyński odniósł się do wypowiedzi Pana J. Pałysa zaznaczając, iż w kwestii 

zapłaty dla ZUS-u kwota, o której mowa to kwota odsetek a nie podstawowa. 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: Pan J. Pałys, Członek Zarządu R. Borzyński. 

Podczas dyskusji Członek Zarządu R. Borzyński zwrócił się także do Prezesa PCM w Wołowie z prośbą 

o przedstawienie sytuacji POZ-ów oraz tomografu w kontekście użytkowania na oddziałach szpitalnych 

oraz przynoszenia zysków bądź strat. 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: Pan B. Granat, r. A. Kulesz. 

r. P. Pirek nawiązując się do zagrożeń ze strony podmiotów prywatnych, prowadzących lecznictwo 

odparł, iż posiadanie tomografu, nowoczesnego sprzętu USG, nowoczesnych aparatów rentgenowskich  

oraz szybkich i jakościowych badań laboratoryjnych, pozwala na zachowanie przewagi względem ww. 

podmiotów. Następnie odniósł się do słów r. A. Kuleszy w kontekście wykorzystywania tomografu. 

Zaznaczył, iż należałoby wypromować posiadane wartości oraz odpowiednio wykorzystać, aby 

mieszkańcy stale wracali do przychodni.  

r. A. Kulesz odnosząc się do słów r. P. Pirka wypowiedział się n/t prywatnej opieki zdrowotnej.  

Członek Zarządu R. Borzyński odparł, iż jego pytanie zostało źle zrozumiane. Doprecyzował, iż 

dotyczyło ono wysokości straty, jaką generuje tomograf. Zaznaczył problem związany z 

niewykorzystywaniem ww. sprzętu w sposób komercyjny, co pozwoliłoby na zmniejszenie strat, które 

generuje. 

r. J. Szumilas poinformował, iż w momencie powołania do życia PCM w Wołowie wszyscy 

współudziałowcy wiedzieli, iż działalność ta nie będzie przynosiła dochodu tylko generowała straty. W 

związku z tym przedstawił zobowiązanie ze strony współudziałowców względem PCM w Wołowie. 

Zaznaczył, iż osobiście nie zna ani jednego szpitala powiatowego, który nie ulegałby zadłużeniu. Odparł, 

iż od czasu powołania PCM w Wołowie żadnych zmian nie ma i prawdopodobnie nie będzie, biorąc pod 

uwagę powolne działania ze strony Pani Minister Zdrowia, prowadzące do upadku kolejnych szpitali 

powiatowych. Zwrócił się z pytaniem do Prezesa PCM w Wołowie o posiadanie modelu funkcjonowania 

spółki PCM w Wołowie. 

Pan B. Granat odparł, iż należy wziąć pod uwagę starzejące się społeczeństwo. Przedstawił średnią wieku 

na oddziale chorób wewnętrznych. Omówił braki, które posiada spółka. Poinformował o spotkaniu z 

dyrektorem szpitala przy ul. Fieldorfa we Wrocławiu celem przeprowadzenia rozmów z radą ordynatorów 

n/t ewentualnej współpracy. W wyniku rozmowy wywnioskował, iż ww. szpital jest w posiadaniu bardzo 

dużej ilości pacjentów z terenu powiatu wołowskiego. W związku z czym omówił proponowany model 

spółki, funkcjonujący w oparciu o ww. współprace ze szpitalem na ul. Fieldorfa we Wrocławiu. 
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r. A. Kulesz odnosząc się do swojej branży odparł, iż pokłada nadzieję, że z pomocą oraz za zgodą 

Prezesa PCM w Wołowie zostaną utorowane ścieżki do Milicza, aby pacjentki były obsługiwane na 

terenie powiatu wołowskiego.  

r. M. Cukrowski wyraził zdanie n/t działań Prezesa PCM w Wołowie względem służby zdrowia na 

terenie powiatu wołowskiego. Poinformował o rozmowach i pomysłach względem wypracowania 

docelowej perspektywy oraz kierunków, którymi zmierzałby PCM w Wołowie. Omówił poszczególne 

koncepcje, wymagające stworzenia i wprowadzenia w życie, czego w Jego ocenie brakuje. Poinformował 

o spotkaniach z Prezesem PCM, chociażby w Brzegu Dolnym. Następnie wypowiedział się n/t 

częstotliwości spotkań z Prezesem PCM w Wołowie, które Jego zdaniem organizowane są zdecydowanie 

za rzadko. W następnej kolejności zwrócił się z prośbą, aby radni otrzymywali materiały o bieżącej 

działalności ww. spółki na czas przed spotkaniem w celu zapoznania się z dokumentem oraz dokonaniu 

szczegółowej analizy względem danych, zawartych w materiale. Zwrócił się z pytaniami do Prezesa PCM 

w Wołowie. Pierwsze pytanie dotyczyło wyjaśnienia czy chirurgia została zawieszona czy zlikwidowana. 

Ze względu na szeroki zakres jednostek chorobowych, kolejne pytanie dotyczyło przedstawienia wykazu 

ww. jednostek, leczonych na oddziale rehabilitacji ogólnoustrojowej w kontekście poświęcenia większej 

uwagi poszczególnym jednostkom, które tego wymagają. Następnie odnosząc się do wcześniej 

omawianego planu funkcjonowania spółki zaznaczył potrzebę rozwoju rehabilitacji ambulatoryjnej, 

stanowiącej dodatkowe możliwe źródło dochodu. Za pomocą podanych przykładów podkreślił 

występowanie zapotrzebowania na ww. usługę. Poinformował o możliwościach komercyjnego 

użytkowania rehabilitacji ambulatoryjnej.  

r. A. Kulesz odniósł się do tematu klasyfikacji jednostek chorobowych. Przedstawił a następnie omówił z 

czego wynika zapotrzebowanie na kontraktowanie usług ambulatoryjnych. Oczekiwanie rozwoju 

rehabilitacji ambulatoryjnej nie wchodzi w rachubę, dopóki NFZ nie zmieni swojej polityki wykupowania 

usług. Podkreślił, iż należałoby zastanowić się nad wykupieniem usług w zakresie diagnostyki 

prenatalnej.  

r. K. Uran zgodziła się ze słowami r. M. Cukrowskiego w kwestii zbyt rzadkich spotkań z Prezesem PCM 

w Wołowie w ramach wypracowania kierunków dalszego funkcjonowania spółki, pomimo obietnic, 

składanych na Sesji Rady Powiatu Wołowskiego we wrześniu w powyższej sprawie. Zaznaczyła, iż 

pytanie o model rozwoju spółki zadała już we wrześniu, jednocześnie przedstawiając odpowiedź, jaką w 

tamtym momencie uzyskała. Po upływie kilku miesięcy radni wciąż nie otrzymali oczekiwanego 

materiału. Plany względem szpitala na ul. Fieldorfa we Wrocławiu brzmią dobrze, niemniej jednak nie 

zmienia to faktu, że modelu rozwoju spółki wciąż brakuje.  

Dyskusja w sprawie ww. spotkań oraz planu działania PCM w Wołowie. W dyskusji wzięli udział: Pan 

Starosta J. Janas, r. A. Kulesz, r. K. Uran, r. W. Krochmal. 

r. J. Szumilas zaznaczył, iż powyższa dyskusja nie miałaby miejsca, gdyby plan pracy, przyjęty przez 

Radę Powiatu Wołowskiego był realizowany. Wyraził zdanie n/t niezorganizowanej sesji w lutym. W 

związku z tym o kluczowych decyzjach PCM w Wołowie dowiaduje się z Internetu bądź podczas 

uczestnictwa w posiedzeniach komisji oraz Sesjach Rady Miejskiej w Brzegu Dolnym. Uważa, iż jest to 

nieodpowiedni sposób komunikacji względem większościowego udziałowca, jakim jest Powiat 

Wołowski. Następnie wypowiedział się n/t zobowiązania względem pieniężnego zasilania ww. spółki.  

Przewodniczący Rady R. Zając odnosząc się do planu pracy Rady Powiatu Wołowskiego poinformował, 

iż wszystkie prace idą zgodnie z tegorocznym planem. Przedstawił, z czego wynika wprowadzenie 

punktu względem informacji n/t działalności PCM w Wołowie. Wyraził zdanie n/t braku zainteresowania 

względem ww. punktu ze strony Rady Powiatu Wołowskiego poprzedniej kadencji. Następnie 

wypowiedział się o realizowaniu prac terminowych bądź nieterminowych w oparciu o doświadczenia z 

roku poprzedniego, w momencie konstytuowania się Rady Powiatu Wołowskiego w nowej konfiguracji. 

Wyraził zadowolenie w odniesieniu do wprowadzenia ww. punktu do planu pracy. Zwrócił się z 
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pytaniem do radnych o ustalenie ilości spotkań z Prezesem PCM, jednocześnie biorąc pod uwagę to, że 

takie spotkania odbywają się m.in. w Brzegu Dolnym. 

r. K. Uran odparła, iż ww. spotkania powinny odbywać się w powiecie. Nadmieniła, iż dowiadywanie się 

o kluczowych decyzjach PCM w Wołowie z Internetu jest niedorzeczne. Wypowiedziała się n/t 

niewywiązywania się przez samorządy z umów z roku 2008, powodując zadłużenie spółki PCM w 

Wołowie. 

Pan Starosta J. Janas w swojej wypowiedzi nawiązał do praw, posiadanych przez JST, ze względu 

niezależność. Pokrótce omówił zasady podejmowania decyzji zarówno przez gminy, jak i powiaty w 

oparciu o zakres kompetencji. Przedstawił podwójną funkcję, którą wykonuję.  

r. W. Krochmal przedstawił zapewnienia w momencie powstawania spółki PCM w Wołowie, które nie 

odnosiły się do tego, że spółka będzie generowała straty.  

Członek Zarządu R. Borzyński zwrócił się z prośbą o udzielenie głosu Panu B. Granatowi celem 

udzielenia odpowiedzi na pytania, które zostały mu zadane podczas wcześniejszych dyskusji.  

Pan B. Granat udzielił odpowiedzi w kwestii spotkań celem udzielenia informacji n/t bieżącej 

działalności spółki PCM w Wołowie. Następnie przedstawił planowane zadania priorytetowe oraz te, 

których nie udało się zrealizować. Odniósł się do doświadczeń z przeszłości w odniesieniu do oburzenia 

względem dokładanych pieniędzy na ww. spółkę, która nie funkcjonowała, zaznaczając czym skutkuje 

ich dokładanie. Odnosząc się do pytań związanych z planami, pokrótce przedstawił kilka propozycji 

zmian. W następnej kolejności omówił temat związany z usługami ambulatoryjnymi. Poinformował o 

posiadaniu odpowiedniej kadry na każdej płaszczyźnie. Omówił stan przejętej przez siebie dokumentacji 

z medycyny pracy. W momencie przedstawiania atutów, które posiada ww. spółka zaznaczył, iż trzeba je 

uporządkować i wykorzystać. Wyraził zdanie n/t funkcjonowania PCM w Wołowie w przeszłości. W 

następnej kolejności odniósł się do badań, wykonywanych poza NFZ. Nawiązując do tematu chirurgii 

poinformował, że od marca pozostaje ona zamknięta. Odnosząc się do prezentacji dot. bieżącej 

działalności PCM w Wołowie nadmienił, iż w przyszłości zostaną one przesyłane radnym na czas przed 

planowanym spotkaniem. Pokrótce odniósł się do tematu rehabilitacji ustrojowej.  

r. S. Borkowski zapytał czy istnieje termin, do którego nie można komercyjnie wykorzystywać 

tomografu.  

Pan B. Granat nadmienił, iż do roku 2027 tomograf nie może być wykorzystywany komercyjnie.  

r. K. Uran zapytała czy na ten moment należy oczekiwać na rozstrzygnięcie sądu względem umorzenia 

postępowania restrukturyzacyjnego, by następnie móc omówić kierunki dalszego rozwoju spółki PCM w 

Wołowie. 

Pan B. Granat pokrótce przedstawił wcześniej omawiane kierunki, do których zmierza PCM w Wołowie.  

r. K. Uran odniosła się do wypowiedzi Pana B. Granata w temacie wolnych przestrzeni zarówno w 

budynkach szpitala, jak i przychodni. Nadmieniła o wcześniejszym funkcjonowaniu pediatrii oraz 

położnictwa, które wg. przekazywanych informacji miały zapewnić dochody. W wyniku zmiany prezesa 

informacje te przybrały zupełnie odwrotne spostrzeżenia. Wobec tego zapytała o plany względem 

pediatrii, która pożądana jest w każdym powiecie. 

Pan B. Granat w odpowiedzi na pytanie r. K. Uran odparł, iż należałoby skupić się na realnych 

możliwościach. Wspomniał o rozmowie z NFZ-em w temacie pediatrii, w wyniku której dowiedział się o 

zaledwie 60% obłożeniu na oddziałach. Następnie omówił problemy, z którymi lada moment zmierzy się 

spółka PCM w Wołowie. 
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r. K. Uran zapytała jak wygląda sytuacja obłożenia szpitalnego względem położnictwa. Następnie 

przedstawiła w jakim celu zadaje powyższe pytanie. 

Dyskusja w temacie położnictwa. W dyskusji wzięli udział: Pan B. Granat, r. A. Kulesz. 

r. K. Uran zaznaczyła brak rozmów merytorycznych z argumentami oraz osobami związanymi ze służbą 

zdrowia na sesjach. W następnej kolejności odniosła się do słów Pana B. Granata n/t happeningu 

politycznego.  

r. M. Cukrowski przedstawił powód restrukturyzacji spółki PCM w Wołowie w roku 2008. Jednocześnie 

poinformował o otrzymanej w tamtym okresie pomocy. Nadmienił o dokumentacji spółki PCM, 

omawiając zawarte w niej stwierdzenie względem dofinansowania służby zdrowia. Pokrótce omówił 

wysokości kwot, potrzebnych na utrzymanie ww. spółki. Zaznaczył, od czego zależy uzyskanie 

dofinansowania z NFZ-u. Potwierdził, iż zdawano sobie sprawę z tego, że dofinansowanie będzie 

konieczne. Wyjaśnił zakładane wcześniej założenia względem budżetu. Podkreślił, gdzie zapadają 

poszczególne, kluczowe decyzje w sprawie PCM w Wołowie. Wobec tego zaznaczył, iż radni ponoszą 

pełną odpowiedzialność za podejmowane decyzje. Zwrócił się z pytaniem do Pana Starosty J. Janasa kto 

posiada decydujący głos w kontekście losów ww. spółki. Następnie zapytał Pana B. Granata o szacowany 

termin procesu wyjścia z restrukturyzacji, gdyż pozwoli to na pozyskiwanie środków zewnętrznych. 

Odnosząc się do tematu rehabilitacji ambulatoryjnej przedstawił jej funkcjonowanie w przeszłości. 

Zaproponował zagospodarowanie wcześniej wymienionych wolnych pomieszczeń, znajdujących się w 

Brzegu Dolnym na rozwój rehabilitacji ambulatoryjnej. Natomiast zdaje sobie sprawę dysonansu, 

powstałego na wskutek przeniesienia kolejnej dziedziny do Brzegu Dolnego. Wobec tego warto byłoby 

zastanowić się nad ww. pomysłem, jeśli Pan B. Granat zamierza uwzględnić w planie rozwoju spółki 

PCM w Wołowie także rozwój rehabilitacji ambulatoryjnej. W odniesieniu do tematu pediatrii 

przedstawił informacje o jej funkcjonowaniu oraz powodach jej likwidacji w przeszłości. Sytuacja 

położnictwa uległa zmianie ze względu na aktualną sytuację demograficzną. Na podstawie tego uważa, iż 

pójście w kierunku opieki długoterminowej dla seniorów jest słusznym rozwiązaniem.  

Pan B. Granat na początku wypowiedzi nawiązał do rehabilitacji ambulatoryjnej, informując o 

zagrożeniach ze strony konkurencji. Podkreślił, na czym należałoby się aktualnie skupić. Przedstawił 

pomysł względem zagospodarowania ww. wolnych pomieszczeń w Brzegu Dolnym, uzasadniając swój 

wybór. Odnosząc się do zakończenia procesu restrukturyzacyjnego przedstawił prawdopodobny termin, 

przypadający w połowie maja. 

Pan J. Pałys przedstawił kwestie odnoszącą się do tematu restrukturyzacji wraz omówieniem 

konieczności jej zastosowania oraz działań spółki PCM w Wołowie po jej umorzeniu. Zaznaczył i 

szczegółowo uzasadnił trudną sytuację, w której znajduje się ww. spółka na płaszczyźnie finansowej. 

Wypowiedział się n/t zadłużenia szpitali na terenie całej Polski. Przedstawił warunek, w wyniku którego 

wyraził zgodę na zawarcie ugody z ZUS-em celem podkreślenia, iż sąd w dniu dzisiejszym będzie 

zmagał się z podobnym problemem. Główne kwoty planu spłaty nie posiadają umocowania w uchwałach 

rady, powodując kolejny problem. Wyraził i uzasadnił zadowolenie względem uczestnictwa podczas 

dzisiejszej Sesji Rady Powiatu Wołowskiego. Wyjaśnił, dlaczego nie zgada się z tym, że nie ma 

możliwości budowania wizji w niepewnych relacjach. Wymienił i omówił problematyczne kwestie, 

wymagające szczególnego zastanowienia oraz rozwiązania w kontekście dalszych losów spółki PCM w 

Wołowie. Pokrótce wypowiedział się o planie wyjścia z restrukturyzacji, stworzonym przez Prezesa PCM 

w Wołowie. Zaznaczył, iż ww. spółka przez ostatnie dwa lata zgromadziła znacznie większa ilość 

środków, w ramach swojej działalności oraz relacji z ZUS-em w porównaniu z tym, co dostała od swoich 

wspólników.  

W tym miejscu r. B. Rabiega opuściła posiedzenie. 

r. W. Krochmal wypowiedział się w temacie zawierania dodatkowych umów przy zakładaniu spółki PCM 

w Wołowie. Nadmienił o podpisanym akcie notarialnym oraz o wpłaconej kwocie przez udziałowców.  
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Członek Zarządu R. Borzyński poruszył temat organizowania częstszych spotkań z Prezesem PCM w 

Wołowie. Odnosząc się do dyskusji, odbytych podczas dzisiejszego posiedzenia podkreślił, w jakim 

kierunku należałoby zadawać pytania. Omówił działania Prezesa PCM, które zostały już zrealizowane. 

r. K. Uran odniosła się do słów Członka Zarządu R. Borzyńskiego, wyjaśniając powód zadawanych przez 

siebie pytań w kontekście pediatrii oraz położnictwa. Jednocześnie podkreśliła z czego wynika obraz 

dzisiejszej dyskusji.  

r. A. Kulesz odniósł się do kwestii względem planowania określonych działań PCM w Wołowie celem 

podkreślenia, jak szybko dana sytuacja ulega zmianie. Zaznaczył i omówił z czego wynika szybkie 

dostosowanie się do stale zmieniających się mechanizmów, najkorzystniejszych na daną chwilę. Wyraził 

zdanie n/t nielimitowanych świadczeń. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 14. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował o udziale w poszczególnych uroczystościach. 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Starosta J. Janas w odpowiedzi na pytanie r. J. Dziarskiego poinformował o dwóch złożonych 

wnioskach w ramach RFRD. Następnie odczytał czego dotyczą powyższe wnioski wraz z kwotami 

poszczególnych inwestycji. Poinformował, iż większość środków została przeznaczona powiatom, 

znajdującym się na południu Polski ze względu na skutki powodziowe. Przedstawił także inne złożone 

wnioski. Omówił planowane inwestycje wraz z łącznymi ich wartościami. Poinformował o 

nadchodzącym spotkaniu z Wojewodą Dolnośląskim celem zgłoszenia szkód powodziowych.  

 

r. J. Dziarski odparł, iż zadanie przez Niego pytanie wynikało z zamieszonych w mediach informacji o 

nieotrzymaniu zarówno przez powiat wołowski, jak i pozostałe samorządy dotacji w ramach RFRD. 

Zapytał Pana Starostę J. Janasa czy Powiat Wołowski uczestniczy w tworzeniu ośrodków dla imigrantów. 

 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: Pan Starosta J. Janas, r. P. Pirek, r. J. Dziarski, r. W. 

Krochmal, r. A. Kulesz. 

 

r. K. Uran zapytała o przebieg oraz efekty pracy Komisji Statutowej. 

 

Przewodniczący Rady R. Zając odparł, iż prace Komisji Statutowej dobiegają końca. W związku z tym 

poinformował o terminie przekazania radnym materiałów, będących wynikiem prac powyższej komisji. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Członek Zarządu R. Borzyński zgłosił wniosek do Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu o ponowne zaproszenie Pani M. Tkaczyk – Kierownik PCPR w 

Wołowie na najbliższe posiedzenie ww. komisji celem zdiagnozowania z czego wynika niskie 

dofinansowanie Powiatu Wołowskiego ze strony PFRON-u na tle innych powiatów. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 17. Wolne głosy, komunikaty. 
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Wiceprzewodniczący Rady J. Iskra poruszył temat protestów przeciwko budowie składowiska odpadów 

niebezpiecznych w Gminie Brzeg Dolny. Poinformował o swoim udziale w spotkaniu z inwestorem oraz 

mieszkańcami w sprawie. Przedstawił stanowisko Rady Miejskiej Gminy Brzeg Dolny. Poinformował o 

piśmie mieszkanki ww. gminy z prośbą o pomoc w przeciwstawieniu się względem powyższej 

inwestycji. W imieniu mieszkańców Bukowic zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady R. Zająca 

o przesłanie ww. pisma radnym. 

 

r. K. Uran w imieniu mieszkańców podziękowała Panu Staroście J. Janasowi za przychylenie się oraz 

zrealizowanie złożonego przez Nią wniosku w dot. zatoczki autobusowej przy szkole w Pogalewie 

Wielkim. 

 

r. J. Szumilas poinformował o posiadaniu listy od mieszkańców Bukowic z prośbą do radnych o poparcie 

protestu przeciwko budowie składowiska odpadów niebezpiecznych w Bukowicach. Radny, który 

zamierza poprzeć ww. protest proszony jest o wpisanie się na listę. Następnie wyraził zdanie n/t 

realizowania planu pracy Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

r. P. Pirek odnosząc się do słów Wiceprzewodniczącego Rady J. Iskry nadmienił, iż plan 

zagospodarowania przestrzennego dla ww. strefy nie zawiera pojęcia „składowisko”.  

 

Wiceprzewodniczący J. Iskra odparł, z czego wynikało użycie powyższego stwierdzenia. Następnie 

odczytał prawidłową nazwę ww. inwestycji. 

 

r. J. Szumilas poinformował o posiadaniu kart ocen inwestycji, opisanych przez zastępczego inwestora 

dla osób zainteresowanych tematem.  

 

Dyskusja w sprawie planowanej inwestycji na terenie Bukowic. W dyskusji wzięli udział: r. W. 

Krochmal, Członek Zarządu R. Borzyński, r. A. Kulesz. 

 

r. M. Cukrowski ponownie zwrócił się do Pana Starosty J. Janasa z wcześniej zadanym przez siebie 

pytaniem dot. posiadania decydującego głosu w kontekście losów spółki PCM w Wołowie. 

 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: Pan Starosta J. Janas, r. M. Cukrowski. 

 

r. J. Szumilas poruszył temat procedowania nad planowaną inwestycją na terenie strefy przemysłowej w 

Bukowicach. 

 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: Pan Starosta J. Janas, r. W. Krochmal. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 18. Zakończenie obrad 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Rafał Zając zamknął obrady X Sesji Rady 

Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Wołowskiego 
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Przygotował(a): Katarzyna Makarewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


